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§ 18

Muntlig information om detaljplaner som är ute på 
remiss

Beslut
Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet.

Ärendet
Utvecklingsledare Susanne Broman-Kjulsten informerade om detaljplaner som är ute på 
remiss.
 
Följande remisser och fritidsnämndens yttrande redovisades.

 Remiss - Granskning - Detaljplan för del av Ryssbergen, del av Sicklaön 13:3 och del 
av 134:21, västra Sicklaön

 Remiss - Samråd - Ryssbergens naturreservat, Förslag till föreskrifter, avgränsning 
och skötselplan för Ryssbergens naturreservat i Nacka kommun

 Remiss -Samråd Detaljplan för del av Sicklaön 83:3, Uddvägen 6

Beslutsgång
Fritidsnämnden noterade informationen till protokollet.

Protokollsanteckning
Fatou Bojang (V) lät anteckna följande för vänsterpartiet.        
Vänsterpartiet är starkt emot utbyggnad av Ryssbergen. Vänsterpartiet har motionerat om att 
göra hela Ryssbergen till ett naturreservat. I Ryssbergen är skogen lika gammal som Tyresta 
nationalpark. Ryssbergen har höga naturvärden med hällmarkstallskog flera hundraåriga 
tallar, barrskog, ädellövskog även rik förekomst av död ved som lockar till sig många 
vedlevande insekter, fåglar, lavar, mossa och svampar. Ryssbergen har även barnskog och 
blandskog med hassel och stråk med triviallövskog.  Vänsterpartiet står starkt emot att bygga 
bostäder och övriga lokaler då ekosystemtjänster ryssbergen ger oss tillgång till kommer 
innebära en stor klimatskuld för framtida generationer. Vänsterpartiet anser att det bör byggas 
på redan ianspråktagen mark, och låta de få områden men urskog och skog med höga 
naturvärden bevaras för naturen och framtida generationers skull. Att bygga på Ryssbergen 
går även emot EU:s miljömål då Ryssbergen uppfyller kriterierna för att kunna klassificeras 
som Natura 2000- område med sällsynta arter som bland annat spår från Spillkråkan 
identifierats på träd, men även ett 90tal naturvårdsarter. Exploatering av området där vissa 
delar av området helt eller delvis försvinner kan påverka övriga naturvärden negativt.
- - - - -

Paragrafen är justerad
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§ 19                FRN 2020/54

Ytterligare förlängning av åtgärder i aktivitetsbidraget 
för att kompensera föreningars ekonomiska förlust till 
följd av COVID-19 

Beslut 
Fritidsnämnden beslutar att förlänga tidigare beslut §40 och §85. Förlängningen innebär att 
aktivitetsbidraget avseende perioden 2021-01-01 till 2021-06-30 baseras på redovisningen för 
genomförda aktiviteter under samma period 2019.

Sammanfattning av ärendet 
De ekonomiska konsekvenserna av Coronavirusets utbredning slår fortsatt hårt mot 
föreningslivet. För att minska de ekonomiska effekterna av inställda aktiviteter för 
föreningarna föreslås därför utbetalningarna av aktivitetsbidragen även denna period baseras 
på redovisningen för samma period 2019. Om nämnden beslutar enligt enhetens förslag blir 
det den tredje bidragsperioden som baseras på närvarostatistiken för motsvarande period 
2019.

Handlingar i ärendet 
Ytterligare förlängning av åtgärder i aktivitetsbidraget för att kompensera föreningars 
ekonomiska förlust till följd av COVID-19
 

Beslutsgång
Fritidsnämnden beslutade i enlighet med enhetens förslag till beslut.
- - - - -

Paragrafen är justerad
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§ 20                FRN 2021/38

Vuxenvandring jullov 2020 

Beslut 
Fritidsnämnden noterar redovisningen till protokollet.

Fritidsnämnden beslutar att bevilja 16 000 kronor vardera till Fisksätra IF, Nacka 
Saltsjöbadens skytteförening samt Jarlabergs IF för sina vandringar under jullovet.

Sammanfattning av ärendet 
Precis som under sommarlovet erbjöd fritidsnämnden bidragsberättigade föreningar att 
vuxenvandra under jullovet. Detta är ett sätt för föreningslivet att tjäna in pengar till sin 
förening och samtidigt öka tryggheten i sitt närområde genom att öka vuxennärvaron på 
eftermiddagar och kvällar. Tre föreningar, i olika kommundelar, valde att vandra under 
jullovet.
Samtliga föreningar har redovisat två korrekta perioder var. Generellt har det varit lugna 
kvällar och föreningarna redovisar att de blivit positivt mottagna på sina vandringar. En 
förening redovisar att de stött på två kraftigt berusade tonårsflickor nära vatten som de hjälpt 
tillrätta och att det kändes mycket bra att vara till hjälp.

Fritidsnämnden noterar redovisningen till protokollet samt beviljar de tre föreningarna 16 000 
kronor vardera för genomförda vandringar.

Handlingar i ärendet 
Vuxenvandring jullov 2020
 

Beslutsgång
Fritidsnämnden beslutade i enlighet med enhetens förslag till beslut.

Protokollsanteckning
Fatou Bojang (V) lät anteckna följande för vänsterpartiet.     
Vänsterpartiet har en positiv inställning på fortsatt vuxenvandring. Vuxenvandring bidrar till 
ökad trygghet i området och ger föreningsliv en chans att tjäna pengar men även skapa goda 
relationer i närområdet genom att bygga upp en trygg samvaro. Vänsterpartiet önskar dock att 
vuxenvandrarna tilldelas västar eller dylikt för att synliggöra deras närvaro i området. 
Föreningar önskar även tydligare riktlinjer om hur uppdraget ska skötas på bästa möjliga sätt. 
Föreningar önskar även ett bättre samarbete med kommun och önskar en utbildning eller 
workshop med mer etablerade vuxenvandringar för att öka kompetens och trygghet hos 
vuxenvandrarna men även invånarna. 
- - - - -

Paragrafen är justerad
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§ 21                FRN 2021/35

Justerad fördelningsprincip av tider i ishallar och 
sporthallar till följd av COVID-19 

Beslut 
Fritidsnämnden beslutar att fördelningen av tider i ishallar under tiden 2021-08-16 till 2022-
03-27 och i inomhusanläggningar under tiden 2021-08-16 till 2022-05-06 delvis ska baseras 
på antalet medlemmar 2019.

Sammanfattning av ärendet 
Konsekvenserna av COVID-19 påverkar föreningslivet i olika utsträckning. Vissa föreningar 
har ett ökat antal aktiviteter medan vissa föreningar har varit tvungna att ställa in stora delar 
av sin verksamhet. För att fördelningen av tider i ishallar och inomhusanläggningar inte ska 
slå olika hårt mot olika föreningar när de återgår till ordinarie verksamhet föreslår enheten att 
fördelningen ska baseras på statistiken för 2019. Om en förening, trots pandemin, har lyckats 
rekrytera fler medlemmar under 2020 än under 2019 ska dock fördelningen till den föreningen 
baseras på statistiken för 2020.

Handlingar i ärendet 
Fördelning av tider i ishallar och sporthallar till följd av COVID-19
 

Beslutsgång
Fritidsnämnden beslutade i enlighet med enhetens förslag till beslut.
 
- - - - -

Paragrafen är justerad
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§ 22                FRN 2020/143

Medborgarförslag - Trygghetsbelysning på Myrsjö IP 
Inkom den 30 november

Beslut 
Fritidsnämnden noterar att ett arbete helt i linje med intentionen i medborgarförslaget redan 
var påbörjat när förslaget kom in till kommunen och förklarar därmed medborgarförslaget 
färdigbehandlat.

Sammanfattning av ärendet 
Medborgaren föreslår kommunen att ha belysning tänt på Myrsjö fotbollsplan med tillägget 
att det gärna även får omfatta Orminge skolas fotbollsplan.

På Myrsjö IP tändes, i december, lampor trots att ingen eller mindre verksamhet pågick. Vid 
betongparken invid planen tänds belysningen i vanliga fall med en spontanknapp, men 
ställdes om att lysa under eftermiddagar och kvällar. Detta gjordes i syfte att skapa trygghet, 
då dessa anläggningar ligger en bit ifrån bostadsområdet och inte har en naturlig ström av 
människor när verksamheterna inte är i gång. Orminge bollplan ligger mitt i ett 
bostadsområde med gångvägar med parkbelysning på båda sidorna. Där gjordes bedömningen 
att gångstråkets belysning tillsammans med den naturliga rörelsen av människor i området var 
tillräcklig.

Handlingar i ärendet 
Tjsk Trygghetsbelysning på Myrsjö IP
Medborgarförslag trygghetsbelysning myrsjö fotbollsplan Publ
 

Yrkanden
Gunilla Grudevall -Steen (L) föreslår att beslutsmeningen istället avslutas med 
ordet färdigbehandlat.

Beslutsgång
Fritidsnämnden biföll Gunilla Grudevall-Steen yrkande. Fritidsnämnden beslutade därefter i 
enlighet med förslag till beslut.
- - - - -
 

Paragrafen är justerad
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§ 23                FRN 2020/65

Muntlig information om covidläget 

Beslut 
Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet.

Sammanfattning av ärendet 
Anders Mebius, stadsledningskontoret, informerade om Covid-läget
Sedan fritidsnämndens senaste sammanträde i februari är läget i pandemin oförändrat och 
anses fortfarande allvarligt. Kultur- och fritidsverksamhet för de födda 2002 och senare är 
prioriterat och ska fortsätta att bedrivas under smittsäkra former. I februari tilläts enstaka 
matcher för målgruppen födda 2005 och senare. Denna möjlighet öppnade upp för exempelvis 
fotbollsföreningar vars verksamhet har varit relativt sätt lite påverkad av pandemin. Inomhus- 
och is-idrotter hade precis planerat att få igång enstaka matcher när Folkhälsomyndigheten 
den 4 mars meddelade att även enstaka matcher inte längre ska genomföras utan endast 
träning. Detta gäller fram till och med den 21 mars och innebär i praktiken att alla serier i 
inomhusidrott och hockey inte kommer att starta under våren.
 
Sen nämndens senaste möte har det varit ett sportlov, där både föreningar och framförallt 
fritidsgårdar har haft aktiviteter igång – dock Corona-anpassat vilket både påverkat det 
möjliga antalet deltagare samt typ av aktivitet som kunnat genomföras.
 
En fritidsgård drabbades av misstänkt Covid bland personalen och stängde två dagar innan 
besked kom att alla i personalen var friska.
 
Kommunen har fortsatt att löpande uppdatera nacka.se med senaste nytt kring vad som gäller 
för kultur- och fritidsaktiviteter.
 
I onsdags 16/3 presenterade RF de senaste siffrorna gällande utbetalningar av det statliga 
LOK-stödet. Siffrorna visar att antalet deltagartillfällen under 2020 har minskat. Antalet 
deltagartillfällen har sjunkit som mest inom verksamheter för personer med 
funktionsnedsättning. Inomhusidrotter samt kontaktidrotter (kampsport) visar också ett 
minskat antal aktivitetstillfällen medan fotbollen och golf visar ett ökat antal tillfällen. Hur 
dessa siffror ser ut i Nacka är inte klart ännu. Den statistik som RF redovisar är inte kopplade 
till individer utan visar enbart hur en idrott har drabbats. Exempelvis kan ett barn som deltar i 
både fotboll och karate ha fortsatt träna fotboll under hela pandemin men inte tränat Karate en 
enda gång.
 
Med dessa siffror som bakgrund har fem inomhusidrotters förbund gemensamt skickat in 
ytterligare en skrivelse till kommuner i regionen. 
 
Nya restriktioner för vad som ska gälla efter den 21 mars förväntas komma på torsdag den 18 
mars. Dagen efter träffas tjänstepersoner för Kultur- och fritidsenheten, kommunens 
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idrottsdrift samt bokningsgrupp för att stämma av eventuella förändringar och hur det 
påverkar verksamheter inom fritidsnämndens ansvarsområde.

Handlingar i ärendet 
Information om Covid-läget
 

Beslutsgång
Fritidsnämnden noterade informationen till protokollet.
- - - - -

Paragrafen är justerad
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§ 24

Politikerinitiativ - Indexering av bidrag till föreningar
Bosse Ståldal (NL)

Beslut
Fritidsnämnden noterar att politikerinitiativet inkommit och lämnar det vidare till Kultur- och 
fritidsenheten för beredning.

Ärendet
Bosse Ståldal (NL) har lämnat in ett politikerinitiativ den 10 februari med förslag att 
fritidsnämnden utreder Indexering av bidrag till föreningar.

Handlingar i ärendet 
Politikerinitiativ om indexering av bidrag till föreningar (NL)

Beslutsgång
Fritidsnämnden noterade att politikerinitiativet inkommit och lämnar det vidare till Kultur- 
och fritidsenheten för beredning.
- - - - -

Paragrafen är justerad
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§ 25

Övriga fråga - Muntlig information, kommunstyrelsen 
avtal om två fotbollsplaner i Ramsmora

Beslut
Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet.

Ärendet
Gunilla Grudevall-Steen (L) informerade om att Nacka kommun har skrivit ett avtal med och 
markägaren Boo församling. Den 29 mars fattar kommunstyrelsen beslut om avtalet och 
därefter kan planeringen inledas. Avtalet betyder att Nacka kommun arrenderar mark av Boo 
församling för att anlägga två fotbollsplaner, omklädningsrum och parkering. Vid ett positivt 
beslut av kommunstyrelsen kan avtalet undertecknas och byggstart kan inledas under andra 
halvåret av 2022. De två 11-spelarplanerna beräknas stå klara under 2023.
 
Ella Tegsten (S) yrkande att ärendet om två fotbollsplaner i Ramsmora ska behandlas av 
Fritidsnämnden.
 
Ordförande Gunilla Grudevall-Steen beslutade att inte ta upp socialdemokraternas yrkande 
med hänvisning till att det är en muntlig information.

Beslutsgång
Fritidsnämnden noterade informationen till protokollet.

Protokollsanteckning
Ella Tegsten lät anteckna följande för Socialdemokraterna till protokollet.        
" Majoriteten i Nacka meddelade på fritidsnämndens sammanträde 17 mars att de har 
delegerat bort fritidsnämnden ansvar om lokaliseringen av idrottsytor till tjänstemännen. 
Majoriteten vägrade därför att låta Socialdemokraterna att yrka på att nämnden skulle 
behandla ärendet vid nästa nämnd. Politiken i Nacka tar därför endast finansiella 
investeringsbesluten som arrendeavtal etc där beslutet om lokaliseringen redan är klar. 
Föreningsliv och medborgare kan därför inte utkräva majoriteten på ansvar över de områden 
där idrottsytor prioriteras bort i förmån för annan bebyggelse eller etablering.  
 
Lokaliseringen av idrottsytor och behovet av idrottsytor för medborgarna är en fråga 
Socialdemokraterna i Nacka har drivit hårt mot majoriteten de senaste åren. Vi ser att centrala 
platser som Sickla och Järlahöjden i nuvarande inriktningsbeslut planeras få minskad 
kapacitet av idrottsytor än vad som krävs för att möta medborgarnas behov. Idrott på centrala 
platser är viktigt för att ge alla barn och vuxna likvärdig tillgänglighet och möjlighet till idrott 
och föreningsliv.  
 
Våra påtryckningar har tyvärr inte lett till ökade idrottsytor i centrala lägen men däremot har 
majoriteten engagerat sig i att hitta andra ytor. Att det blir fler idrottsytor tycker vi såklart är 
bra. Däremot är det tydligt att dessa planer anses ersätta behovet av idrottsytor i centrala delar 
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av Nacka. Till exempel fotbollsplanerna Källtorp anser majoriteten ersätter behovet av en 11 
mannaplan i Sicklavallen, det håller vi inte med om. Lokaliseringen i Källtorp kan endast 
anses vara ett komplement.  
 
Samma sak med lokalisering av fotbollsplaner i Ramsmora som majoriteten nyligen vägrade 
låta fritidsnämnden behandla trots att underlaget är färdigt. Majoriteten tar också friheten att 
lägga ner planer utan att det behandlas av nämnden i detta fall Porsmossen. Det betyder att 
Ramsmora innebär en ökning av en 11 mannaplan istället för två.  
 
Socialdemokraterna är inte emot fotbollsplaner i vare sig Ramsmora eller Porsmossen. Våra 
socialdemokratiska företrädare i kyrkofullmäktige har gått med på att arrendera ut marken till 
kommunen. Men om politiken endast tar ställning till arrendeavtal och etc så kan varken 
föreningsliv eller politiker påverka eller yttra sig om lokaliseringen av planen, då riskerar 
centrala platser i Nacka att prioriteras bort som potentiella idrottsytor.  
 
Det är framförallt idrottsytor på centrala platser som Sickla, Järlahöjden och Fisksätra som vi 
inom Socialdemokraterna är oroliga för eftersom majoriteten återkommande indikerat på att 
de i nuvarande planer inte kommer utöka kapaciteten. Tjänstemännen arbetar utefter de 
uppdrag majoriteten ger dem. Det har varit väldigt tydligt de senaste åren att majoriteten inte 
har för avsikt att prioritera idrottsytor centralt.  
 
Vi hade önskat att majoriteten istället ansträngde sig för att söka mer samförstånd med 
föreningsliv och opposition för att skapa idrottsytor i centrala och tillgängliga delar i Nacka. 
Majoritetens beslut att delegera bort ansvaret om lokalisering försvårar möjligheterna att 
påverka de beslut som under de senaste åren präglat diskussionen om den minskade 
kapaciteten av idrottsytor. "
 
Oliver Rykatkin lät anteckna följande för moderaterna till protokollet. Gunilla Grudevall-
Steen instämmer   
"Oppositionen känner sig inte involverade i planerna om de nya elvamannaplanerna i 
Ramsmora och Källtorp. På fritidsnämnden den 2019-06-12 fattade nämnden följande beslut 
”Fritidsnämnden ger kultur- och fritidsdirektören i uppdrag att vidare utforma förslag till 
prioriteringar, platser och tidsplanering gällande framtida idrottsanläggningar i Nacka.” 
Oppositionen reserverade sig emot de beslutet. Alltså när oppositionen hade sitt främsta 
tillfälle att tycka till om framtida placeringar valde de att reservera sig emot beslutet.
 
Vidare kritiserar oppositionen beslutsgången kring elvasmannaplanerna i Ramsmora och 
Källtorp. Oppositionen verkar tro att ärenden bara hamnar på olika instanser på godtyckliga 
grunder, så är inte fallet. Utan nämndernas regler och område beslutas av 
kommunfullmäktige. I reglementet som beslutades av kommunfullmäktige den 2018-11-19 är 
det tydligt i punkt i.2 att ansvaret för inhyrning av lokaler och mark för kommunal 
verksamhet ligger på kommunstyrelsen, inte på fritidsnämnden. Det är anmärkningsvärt att 
partier som Socialdemokraterna och Nackalistan, som säger sig vurma för lokaldemokrati, vill 
gå emot kommunfullmäktiges satta reglemente.
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Att Ramsmora och Källtorp ärendena beslutas i kommunstyrelsen är inte för att vi majoriteten 
ville det, utan för att kommunfullmäktige har gjort fastslagit att det är kommunstyrelsens 
ansvarsområde.
 
Vidare ställer vi oss frågande om vad oppositionen vill få ut av att flytta beslutet från 
kommunstyrelsen till fritidsnämnden. När vi ställde frågan till dem så gav dem oss inget 
entydigt svar. Är det för att de vill ställa olika idrottsanläggningar mot varandra? Vilka är de i 
sådana fall? Vill de inte bygga Multihallen i Fisksätra eller kanske den nya simhallen i Boo?
 
För att avsluta tycker vi att det är påtagligt att oppositionen känner att valrörelsen närmar sig 
och att framförallt Socialdemokraterna och Nackalistan känner att idrottsfrågan rinner dem ur 
händerna. För på senaste nämnderna och kommunfullmäktige har de gått ifrån att vara en 
konstruktiv opposition till att istället insinuera att beslut fattas på odemokratiska grunder och 
ifrågasätter formalia. Det beror på att Alliansens historiska satsningar på idrotten äntligen 
kommer tillstånd.
 
Vi tycker att det är bra med de nya elvamannaplanerna i Ramsmora, tillskillnad från 
oppositionen. Det är ett positivt inslag för föreningslivet och en del i Nackas storsatsning på 
idrott och fritid och gör att fler kan leva ett aktivt liv i hela Nacka."
- - - - -

Paragrafen är justerad
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17 mars 2021

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Fritidsnämnden

Ordförandes signatur Justerandes signatur Utdragsbestyrkande

§ 26

Övrig frågor gällande fotbollsplaner

Beslut
Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet.

Ärendet
Fotbollsplan Porsmossen
Bosse Ståldal (NL) Undrade om planerna på fotbollsplan på Porsmossen är kvar.
 
Gunilla Grudevall-Steen (L) svarade att det inte finns något beslut i den frågan.
 
Fotbollsplanerna i Källtorp 
Lennart Hävrén ( S) Undrade hur långt man har kommit i arbetet med fotbollsplanerna i 
Källtorp.
 
Anders Mebius svarade att det finns ett 25 årigt avtal med Petersén som äger marken. 
Kommunstyrelsen tog beslut i december om investeringen.
Det planeras två 11 spelarplaner. Kommunen behöver söka dispens, ansökningarna skickas in 
under aprilmånad.
 

Beslutsgång
Fritidsnämnden noterade informationen till protokollet.
 
- - - - -

Paragrafen är justerad
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17 mars 2021

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Fritidsnämnden

Ordförandes signatur Justerandes signatur Utdragsbestyrkande

§ 27

Övrig fråga – Brev ställda till fritidsnämnden

Beslut
Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet.

Ärendet
Brev från Nacka hockey 
Ella Tegsten hur brev från Nacka hockey som ställts till nämnden kommer att handläggas.
Gunilla Grudevall-Steen svarade att handläggare tittar på förslaget som finns i brevet. Ärendet 
återkommer till nämnden.
 
 Brev från gymnastikförbundet 
Gunilla Grudevall Steen (L) informerade vidare att ett brev från gymnastikförbundet har 
inkommit där man bland annat förslår hyresfritt 2021. Brevet har gått ut till alla 
stockholmskommuner. En handläggare tittar på förslaget som finns i brevet. Ärendet 
återkommer till nämnden.
 
Öppet brev  med anledning av minskning av idrottsaktiviteter för helåret 2020 på grund 
av pandemin. 
Det har även kommit in ett öppet brev från Svenska Basketbollförbundet, Svenska 
Gymnastikförbundet Svenska Handbollsförbundet, Svenska Innebandyförbundet och Svenska 
Volleybollförbundet riktat till Sveriges kommuner. kultur- och fritidsenheten bereder ärendet.

Beslutsgång
Fritidsnämnden noterade informationen till protokollet.
- - - - -

Paragrafen är justerad
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17 mars 2021

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Fritidsnämnden

Ordförandes signatur Justerandes signatur Utdragsbestyrkande

§ 28

Redovisning av delegeringsbeslut och anmälningar

Beslut
Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet.

Ärendet
FRN 2020/65 Ordförandebeslut om anpassningar i simskolan i Nacka kommun med 
anledning av Covid -19
FRN 2021/43 Brev Subventionera kostnad för förskola att hyra gymnastiksal
FRN 2021/44, Öppet brev - Nu skriker vi, mail ett öppet brev från Svenska 
Basketbollförbundet, Svenska Gymnastikförbundet Svenska Handbollsförbundet, Svenska 
Innebandyförbundet och Svenska Volleybollförbundet riktat till Sveriges kommuner
FRN 2021/45 brev Åtgärder för att stötta föreningsverksamheten med anledning av Covid-19, 
Nacka hockey

Delegeringsbeslut 
 FRN 2020/65-14  Ordförandebeslut  anpassningar inom simskolan utifrån Covid 

signerat

Beslutsgång
Fritidsnämnden noterade informationen till protokollet.
- - - - -

Paragrafen är justerad

17 (17)


	0af6ab8d-0f36-4ec7-9d02-dd7bc5b1042f.docx
	c27b9f3e-f97b-4c80-b6c7-2b39840d9c9d.docx
	INNEHÅLLSFÖRTECKNING

	a980daff-5045-4701-a89c-3617d9ebb5e7.docx
	Muntlig information om detaljplaner som är ute på remiss
	Beslut
	Ärendet
	Beslutsgång
	Protokollsanteckning
	Paragrafen är justerad


	0587f380-2512-4bdc-84c8-cbffe2208197.docx
	Ytterligare förlängning av åtgärder i aktivitetsbidraget för att kompensera föreningars ekonomiska förlust till följd av COVID-19
	Beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Handlingar i ärendet
	Beslutsgång


	3133388a-0567-4ed5-adf4-30f92c4ebbbc.docx
	Vuxenvandring jullov 2020
	Beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Handlingar i ärendet
	Beslutsgång
	Protokollsanteckning


	d3501721-e00e-490b-9acf-e82c1ba68b6e.docx
	Justerad fördelningsprincip av tider i ishallar och sporthallar till följd av COVID-19
	Beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Handlingar i ärendet
	Beslutsgång


	76d30da0-8624-4d0e-b7a9-71c105d45227.docx
	Medborgarförslag - Trygghetsbelysning på Myrsjö IP
	Beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Handlingar i ärendet
	Yrkanden
	Beslutsgång


	fa634743-1f30-47f0-9395-2f0175aac800.docx
	Muntlig information om covidläget
	Beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Handlingar i ärendet
	Beslutsgång


	5c490ca3-f2f7-4287-9809-b3e210e00f8f.docx
	Politikerinitiativ - Indexering av bidrag till föreningar
	Beslut
	Ärendet
	Handlingar i ärendet
	Beslutsgång
	Paragrafen är justerad


	ad971bfa-9628-425b-ae47-41da519a4d0c.docx
	Övriga fråga - Muntlig information, kommunstyrelsen avtal om två fotbollsplaner i Ramsmora
	Beslut
	Ärendet
	Beslutsgång
	Protokollsanteckning
	Paragrafen är justerad


	7ba0580c-08dd-4c9d-a8bf-cbd1c0406a42.docx
	Övrig frågor gällande fotbollsplaner
	Beslut
	Ärendet
	Beslutsgång
	Paragrafen är justerad


	555ff260-1eac-4b0c-b89b-79559ca71aaf.docx
	Övrig fråga – Brev ställda till fritidsnämnden
	Beslut
	Ärendet
	Beslutsgång
	Paragrafen är justerad


	3219eb54-6e8a-402e-8447-6bf3488df0f1.docx
	Redovisning av delegeringsbeslut och anmälningar
	Beslut
	Ärendet
	Delegeringsbeslut
	Beslutsgång
	Paragrafen är justerad



